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To:

cc:

eaiey
From: )

Sent: Mon 11/15/2021 8:22:21 AM

Subject: FW: Overleg vanavond

Received: Mon 11/15/2021 8:22:22 AM

IEEE
Zie hieronder in geel.

We gaan dit jaar de verplichting aan, dus moet ook in eerstvolgende ISB (kas komt dan in NvW). Dat zou dan de ISB van 3

december worden. Of nog toevoegen aan huidige ISB, maar daar was de IRF niet zo happig op. Wat vind jij?

«|

van:[ERED(rF/vws) <IESECIM@ minfin.nl>
Verzonden: maandag 15 november 2021 09:14

JUS ee
Onderwerp: RE: Overleg vanavond

var:EEE(revs)JERE0 mii.
Verzonden: maandag 15 november 2021 08:56

Aan: ) (IRF/VWS) <

@minfin.nl>;

) (IRF/VWS) minfin.nl>; [EXE
(IRF/VWS) minfin.nl>

@minfin.nl>;

) (IRF/VWS)

Onderwerp: RE: Overleg vanavond

Holi
Extra uitgaven in 2022 gaan inderdaad via een NvW naar de Kamers. De laatste zin over de snelle uitvoering van dit beleid kan

ik niet volgen. Dat beroep op artikel is voor nooduitgaven en wordt meestal gebruikt voor ISB’s (want die gaan over het lopende
begrotingsjaar, in dit geval 2021). Om in een NvW daar beroep op te doen klinkt gek, aangezien dit pas over 2 maanden gaat

spelen, dus waarom doen ze dan beroep op nood om de normale procedure niet te volgen?

Het lijkt mij goed om bij VWS te vragen of de uitvoeringkosten (of in ieder geval de verplichtingen voor de uitvoeringskosten)
echt pas in 2022 worden aangegaan.

Daarnaast wat vragen van mij:
1) Wij hebben voor de sportsector toch al middelen op de AP staan in 2022 voor de sportsector? Of gaat dit om nieuw extra

budget?
2) Indien er al budget op de AP staat: was bij het opstellen van dat budget geen rekening gehouden met de

uitvoeringskosten?

Groeten,

van: INEEEEEN) (=F/vws)EERE0 minfin.n>
Verzonden: zondag 14 november 2021 19:18

Aan: ) (IRF/VWS) <JEREELI@ minfin.nl>;

sk) (RF/vws) SEXES @minfin.nl>;
Onderwerp: FW: Overleg vanavond

) (revs) <BR 2 infino>; EEE
(IRF/VWS) < 5.1.2e @minfin.nl>

Hi all,

5.1.2e Zie bijgevoegde passage voor de Kamerbrief. Kunnen jullie hier zo mee leven?
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lk bespreek dit straks en morgenvroeg nog met VWS dus is nog niet definitief, maar het moet morgenvroeg snel dus ik stuur het

vast.

BEEjullie blik op de laatste passage. Klopt dit wat er zo staat?

Groet,

5.1.2e

var: INEEKECH) (7/5)
Verzonden: zondag 14 november 2021 19:16

Aan: 51.2e )

Onderwerp: RE: Overleg vanavond

Hal

Zie bijgevoegd vast mijn suggesties/reactie.
Zullen we overigens om 21:15 beginnen? lk weet niet zeker of ik 21:00 haal.

Groet,

Verzonden: zondag 14 november 2021 15:58

IEE(rvs)<BR@ x infin. >;IEEE)BEEo inv. >Aan: 5.1.2e

Onderwerp: RE: Overleg vanavond

Goedemiddag,

Onderstaande een voorstel voor passage in de Kamerbrief:

5.1.2i Concept

Tot vanavond!
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Verzonden: zondag 14 november 2021 11:43

Onderwerp: RE: Overleg vanavond

thanks voor de update!

Laten we wel echt proberen voor nu om ons te beperken tot wat er is nodig is voor de passage voor de kamerbrief, gezien
de krappe deadline. Heb je daar straks al concrete voorstellen voor?

Kin
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INEEEDNI-BESETM@ invvs.ol-
Datum: zondag 14 nov. 2021 9:40 AM

Ann:ICES)(vs) <BEEI @ minin v1>.ECE)SCEi vs >
Onderwerp: Overleg vanavond

«IEE

Even open op tafel; ik heb moeite om mijn MT snel in de benen te krijgen om reactie te geven op wat mijn voorstel nu zou zijn met

eventuele bespreekpunten.

Als ik reactie krijg zal ik zsm jullie alles doormailen.

Groeten,

0 el

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Sport |

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |
+

coc NECN WEEE[= minvws.nl | www.rijksoverheid.nl


